



Dagordning

ÖSTERSUND 2003-11-08

Dagordning vid Styrelsemöte JRA 03-10-05 kl 14.00

Plats: CVM:s bostad, Torvalla.

Deltagare: SZW, GHN, CVM, IZR, TIR, WQF

§ 1. Ordförande hälsade välkomna och förklarade styrelsemötet för öppnat.

§ 2. CVM väljs till sekreterare.

§ 3. TIR utsågs till dagens justeringsman.

§ 4. Föregående mötes protokoll.
Bordläggs till nästa möte.

§ 5. Rapporter:

Ekonomi

e-konto kräver organisationsnummr vilket vi inte har. Två nya medlemsavgifter har inkommit den senaste månaden, så också en ny medlem.

Kassa total 44 641 kronor inklusive samband redovisas. Samband ca 16 000.

Contest:

Dags att betala avgift för SK3A inför kommande år till SSA. Kassören verkställer.

Packet:

Planeras vissa förändringar när det gäller frekvenser och utrustning för att uppnå ett nytt och bättre nät. En plan kommer före budget 2004 tas.

Repeter:

Antenn inköpt för Åre. Diskuteras vilka meddelanden som skall lämnas från SK3JR och vilka inställningar som skall göras. Innan ändringar görs måste information lämnas på hemsidan och JRA-lista.

Samband

Inga uppdrag ligger. Snow Rally 6-8 februari. I december drar säsongen igång.

SI9AM

Styrelsemöte 16 oktober, diplomregler beslutas på styrelsemötet och marknadsföring bör kunna påbörjas före årsskiftet. Preliminärt förläggs vårens SM3-möte till Utanede.



Torpet

Datorer, extraminnen mm. Till Torpet genom VDX, UKE har bytt ut några gamla datorer. Ytterligare ett antal 70 cm antenner väntas inom kort. Glapp i antennskåpet källaren, nya kontakter/genomföringar behövs för att få bort det glapp som behövs. Koll vilket behov av material som finns görs på nästa månadsmöte.
Planeras för temperaturstyrning på Torpet för att spara in driftskostnader.

VHF/UHF

Inget att rapportera

Hemsidan

Ny bildfunktion klar.

§ 6

Beslut i s m rapporter.

- § 6 Antenn till Åre 707 kr. Leif hittar konto
- Återläggning av dike 500 kr för traktorhyra.
- Introduktion "Att köra kortvåg" för de som kommer från VHF/UHF. MT introduceras.
- TIR kollar antennväxel, köper hem material och planerar för en arbetskväll 23 oktober.
- GHN kollar om VRG kan komma nu på torsdag för genomgång Repeater.
- Per lägger ut info om kodlåset, Leif och Per skriver.
- SZW kollar med Tommy om tidsstyrning för värme på Torpet

§7

Grävning av dike till mast.
Grävning av diket i våras, 1508 kr tas från konto Torpet.

§8

Reparation av lånad material.
Efter lån av radio visades det att den var inte i samma skick som vid inlåning. Styrelsen beslutade om att radion skall repareras.

§9

Jota.
Behövs operatörer som handledare.

§ 10

Övriga frågor.
Ideen byggprojekt för PSK där ljudkort används. Titta på program för PSK.

§ 11

Nästa styrelsemötet beslutades att genomföras 9 november prel. hos CVM

§ 12

Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte,

Lars Aronsson/CVM
Sekreterare

Sven Andersson/TIR
Justeringsman